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Protokół nr 25/2020 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 20 sierpnia 2020  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecni radni: Magdalena Przybylak, Damian Florczyk oraz Roman Malicki 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

1) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2020 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania  
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b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny ,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Radosław Andrzejak 

 

2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 

 1 radny wstrzymał się od głosowania  

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny ,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Radosław Andrzejak 

 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego 

Uzasadnienie przedstawiła Skarbnik Gminy. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania   

 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji,  nikt był przeciwny  

 i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Radosław Andrzejak 

 

4) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania 

dróg powiatowych w sezonie 2020/2021 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt  

nie wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  9 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Radosław Andrzejak 

 

5) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Radosław Andrzejak 
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6) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy  

   Borek Wlkp. 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji,  1 radny był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Radosław Andrzejak 

 

7) wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

na terenie gminy Borek Wlkp.  

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny, 

 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Obecny Radosław Andrzejak 
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8) uchylenia uchwały w sprawie likwidacji Szkoły filialnej w Zalesiu, wchodzącej  

w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny 

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania   

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji,  nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

9) uchylenia uchwały w sprawie likwidacji Szkoły filialnej im. Edmunda 

Bojanowskiego w Wycisłowie, wchodzącej w skład Zespołu Szkolno -

Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny 

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania   

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji,  nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

 

10) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Borek Wlkp. w roku 

szkolnym 2020/2021 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 
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1) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny 

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania   

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji,  nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny 

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania   

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji,  nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego  

w Karolewie 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny 

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania   
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3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji,  nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

13) nadania Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp. 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie  wstrzymał się od głosowania   

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji,  nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Tomasz Szczepaniak wnioskował o wymalowanie pasów rozgraniczających na drodze 

gminnej z Borku Wlkp. do obwodnicy miasta. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że pasy nie były malowane ponieważ miał być remont tej drogi, jednak ze 

względu na wysokie koszty remontu ok 1 mil zł, czekaliśmy na dofinansowanie. Ponadto 

Burmistrz stwierdził, że jeżeli będą środki pasy zostaną pomalowane. 

 

Rana Elżbieta Wojciechowska zapytała, czy w związku z modernizacją Rynku, któraś z dróg 

na Rynku zostanie zamknięta. 

 

Burmistrz odpowiedział, że nie będzie zamykana żadna droga, zostanie tylko przeniesiony 

przystanek autobusowy w inne miejsce. Burmistrz dodał także, że przy remoncie Rynku 

zostaną założone najbardziej potrzebne wnioskowane lustra. 

 

Burmistrz poinformował o reorganizacji stołówki szkolnej, która będzie w Spółdzielni 

Socjalnej „Pomocna dłoń”: 

1) Warunki zatrudnienia pracowników stołówki nie gorsze, niż w ZSP w Borku Wlkp. 



Str.8 /8 

2) Gmina płaci tylko za posiłki dla dzieci; 

3) spółdzielnia może posiłki sprzedawać; 

4) będzie również sklepik ze zdrową żywnością. 

W tym temacie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji 

Finansów, rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich - Radosław Andrzejak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

Protokołowała 

 

Wiesława Wójcik 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Radosław Andrzejak 

 


